



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

建議從註冊紀錄冊中刪除事宜

商標註冊處處長擬根據《商標條例》(第559章)第57(7)條從註冊紀錄冊中刪除以下註冊商標，因該註冊商標的擁有人已告解散，而政府已對歸屬政府為無主財物的該註冊商標的所有權予以卸棄。

根據《商標規則》(第559章附屬法例)第67條，任何聲稱受擬作出的刪除影響的人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第T6號提交反對通知。(例如，若果公布日期為2003年4月4日，則該三個月的最後一日為2003年7月4日。)反對通知須載有提出反對的理理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時，將該通知的副本送交有關註冊商標的擁有人。

根據《商標規則》第95條，提交反對通知的限期不得延展。

PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER

The Registrar of Trade Marks proposes to remove the following registered trade mark from the register under section 57(7) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559), as the Owner of the registered trade mark has been dissolved, and the Government has disclaimed its title to the registered trade mark being property vested in the Government as bona vacantia.

Under rule 67 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed removal may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of opposition.

- [111] 註冊編號 : 301774521
Trade Mark No. :
- [540] 商標 :
Mark : 
- [550] 商標種類 : 一般商標
Mark Type:
- [571] 商標描述 : 不適用
Mark Description:
- [730] 擁有人
姓名 / 名稱 : 福澤投資管理有限公司 (ISABLISS
INVESTMENT&MANAGEMENT CO.,LIMITED)
Owner's Name :
- [740 / 750] 擁有人的送達地址 : 福澤投資管理有限公司 (ISABLISS
INVESTMENT&MANAGEMENT CO.,LIMITED)
Owner's Address for Service : 香港
大浦
寶湖花園C座6樓5室
- [511] 類別編號 : 24, 25, 26
Class No. :
- [511] 貨品 / 服務說明 : 類別24
Specification: 織物, 熱敷膠粘纖維布, 紡織品壁掛, 氈,
紡織品毛巾, 床單, 床單(紡織品), 被子,
枕套, 桌布(非紙質), 洗滌用手套, 旗幟。

類別25
服裝, 嬰兒全套衣, 體操服, 防水服, 莎麗
服, 體操鞋, 鞋, 帽子, 襪, 手套(服裝),
長皮毛圍巾, 腰帶。

類別26
衣服飾邊, 花邊, 衣服裝飾品, 髮飾品, 鞋
扣, 鈕扣, 揸扣, 拉鏈, 扣子(服裝配件),
假髮, 針, 除綫以外的縫紉用品, 人造花,
婦女緊身衣上襯骨, 胸罩襯骨, 衣服墊肩,
紡織品裝飾用熱粘合補片(縫紉用品), 亞麻
布標記用數字或字母, 茶壺保暖套。
- [151] 註冊日期 : 29-11-2010
Date of Registration :

實際註冊日期 : 15-06-2011
Actual Date of
Registration:

[111]	註冊編號： Trade Mark No.：	302656431
[540]	商標： Mark：	SATIMO
[550]	商標種類： Mark Type：	一般商標
[571]	商標描述： Mark Description：	不適用
[730]	擁有人 姓名／名稱： Owner's Name：	SOCIETE APPLICATIONS TECHNOLOGIQUES IMAGERIE MICRO ONDE LIMITED
[740 / 750]	擁有人的送達地址： Owner's Address for Service：	SOCIETE APPLICATIONS TECHNOLOGIQUES IMAGERIE MICRO ONDE LIMITED 九龍旺角花園街2-16號 好景商業中心2709室
[511]	類別編號： Class No.：	9, 42
[511]	貨品／服務說明： Specification：	<u>類別9</u> 科學、航海、測地、攝影、電影、光學、衡 具、量具、信號、檢驗(監督)、救護(營救) 和教學用裝置及儀器，處理、開關、傳送、 積累、調節或控制電的儀器和器具，錄製、 通訊、重放聲音和影像的器具，磁性資料載 體，錄音盤，投幣啟動裝置的機械結構，現 金收入記錄機，計算機和數據處理裝置，滅 火器械。 <u>類別42</u> 科學技術服務和與之相關的研究與設計服 務；工業分析與研究；計算機硬件與軟件的 設計與開發。
[151]	註冊日期： Date of Registration：	02-07-2013
	實際註冊日期： Actual Date of Registration：	11-02-2014

[111] 註冊編號 : 301681966
Trade Mark No. :

[540] 商標 :
Mark : **Bimbosan**

[550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:

[571] 商標描述 : N/A
Mark Description:

[730] 擁有人
姓名/名稱 : Intellex Asia Limited
Owner's Name :

[740 / 750] 擁有人的送達地址 : nil
Owner's Address for Service :

[511] 類別編號 : 5
Class No. :

[511] 貨品/服務說明 : Class 5
Specification: Milk powder and baby food; all included in Class 5

[151] 註冊日期 : 05-08-2010
Date of Registration :

實際註冊日期 : 17-12-2010
Actual Date of Registration:

[111] 註冊編號 : 302078767
Trade Mark No. :

[540] 商標 :
Mark : 

[550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:

[571] 商標描述 : N/A
Mark Description:

[730] 擁有人
姓名/名稱 : STO (H.K.) EXPRESS LIMITED

Owner's Name :

- [740 / 750] 擁有人的送達地址 : Messrs. Mandy Wan & Co.
Owner's Address for Room 2203, 22/F., Hollywood Plaza,
Service : 610 Nathan Road, Kowloon,
Hong Kong
- [511] 類別編號 : 39
Class No. :
- [511] 貨品/服務說明 : Class 39
Specification: Courier and express transportation services of messages and goods, packages, parcels, correspondence, documents, letters, printed matters and materials, freight and valuable items; collection, transportation and delivery of messages and goods, packages, parcels, correspondence, documents, letters, printed matters and materials, freight and valuables items by air and land transport; storage of messages and goods, correspondence, packages, parcels, documents, letters printed matters and materials, freight and valuables; provision of bonded warehouse facilities; all included in Class 39.
- [151] 註冊日期 : 08-11-2011
Date of Registration :
- 實際註冊日期 : 27-04-2012
Actual Date of Registration:

[111] 註冊編號 : 302813878
Trade Mark No. :

[540] 商標 :
Mark : 

[550] 商標種類 : 一般商標
Mark Type:

[571] 商標描述 : 不適用
Mark Description:

[730] 擁有人
姓名/名稱 : SOCIETE APPLICATIONS TECHNOLOGIQUES
Owner's Name : IMAGERIE MICRO ONDE LIMITED

- [740 / 750] 擁有人的送達地址 : SOCIETE APPLICATIONS TECHNOLOGIQUES
Owner's Address for IMAGERIE MICRO ONDE LIMITED
Service : UNIT 04, 7/F, BRIGHT WAY TOWER,
NO. 33 MONG KOK ROAD, KOWLOON,
HK.
- [511] 類別編號 : 9
Class No. :
- [511] 貨品/服務說明 : 類別 9
Specification: 科學、航海、測地、攝影、電影、光學、衡
具、量具、信號、檢驗(監督)、救護(營救)
和教學用具及儀器, 處理、開關、傳送、積
累、調節或控制電的儀器和器具, 錄製、通
訊、重放聲音和形象的器具, 磁性資料載
體, 錄音盤, 投幣啓動裝置的機械結構, 現
金收入記錄機, 電腦和資料處理裝置, 滅火
器械。
- [151] 註冊日期 : 25-11-2013
Date of Registration :
- 實際註冊日期 : 26-08-2014
Actual Date of
Registration: